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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van Stadspartij Den Helder betreffende 
huisvesting  jongeren in Zuyder-Horn. 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op  4 februari 2022 heeft de fractie van Stadspartij Den Helder onder verwijzing naar artikel 36 van het 
reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over huisvesting 
jongeren in Zuyder-Horn, het antwoord vindt u onder de vraag. 
 
Na het gesol door wethouder Biersteker met de jongeren, die zonder enige vorm van overleg met de buren 
aan de Zuidstraat zouden worden gesitueerd, zou je mogen verwachten dat daar lering uit zou worden 
getrokken, maar helaas, het tegendeel is waar. 
Wethouder Biersteker gaat zonder zich ook maar iets aan te trekken van welke bewoners dan ook,  gewoon 
door met het uitvoeren van haar plan. 
Betichte de wethouder eerder nog de Stadspartij van het stigmatiseren van deze jongeren doet zij dit 
wederom zelf. Deze jongeren worden nog voor dat ze in Zuyder-Horn zijn komen te wonen al op achterstand 
gezet. In een bijeenkomst georganiseerd voor deze bewoners omdat deze graag wilde weten hoe de toekomst 
van hun woningen er uit zou zien, werden de bewoners overvallen met het feit dat deze 7 jongeren bij hun in 
Zuyder-Horn zouden worden geplaatst. Een aantal van deze jongeren werden ook voor de groep geplaatst om 
iets over zichzelf te vertellen. Hoe haalt de wethouder het in haar hoofd om zo’n “overval” te plegen en dan 
deze jongeren zo te gebruiken? 
 
Wij hebben als Stadspartij de afgelopen dagen veel gesprekken gevoerd met terecht verontruste bewoners en 
deze mensen zullen met hun bezwaren bij u aankloppen, omdat u overeenkomsten met hen naast u neerlegt, 
gestelde regels overtreed, en, maar dat is onze conclusie, al het menselijke contact in deze naast u neerlegt 
door deze mensen een dictaat op te leggen. 
 

1) Bent u het met ons eens dat er serieus naar de door de bewoners op te stellen bezwaren moet 
worden gekeken en dat hier ook serieus naar moet worden gehandeld? 
Ja, uiteraard.  
 

2) Kunt u begrijpen dat het dan niet helpt in deze als de huidige bewoners al allerlei activiteiten 
zien plaatsvinden, terwijl zij nog met hun bezwaren bezig zijn, waardoor er een onomkeerbaar 
besluit is genomen? 
Er was nog geen onomkeerbaar besluit genomen. Er is in het college gekeken of er draagvlak was 
voor deze oplossing. Omdat de jongeren eigenlijk al onderdak gehad zouden hebben is er al vast aan 
een stoffeerder gevraagd om een appartement  in te meten zodat er een offerte gemaakt kon worden. 
Zodat als er een besluit genomen zou worden om tot huisvesting van deze jongeren in dit complex 
over te gaan, er niet nog meer tijd verloren zou gaan.  
 

3) Bent u het met ons eens dat er met deze jongeren gesold wordt en dat zij gebruikt worden ten 
faveure van dnoDoen en de dadendrang van deze wethouder? 
Ons handelen is steeds gericht op het respecteren van de belangen van deze jongeren. Dat staat ver 
af van de term ‘’sollen met’’. Er was een geschikte locatie gevonden waar deze jongeren tegen 
geringe kosten op korte termijn terecht konden. Het college heeft, nadat de benodigde aanpassingen 
gerealiseerd waren en de benodigde vergunning verleend was, besloten dat de huisvesting van deze 
jongeren op deze locatie niet door kon gaan. Vervolgens is gezocht naar een locatie die op korte 
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termijn in gebruik zou kunnen worden genomen. Helaas waren de jongeren, naar later bleek,  ook 
daar niet welkom.   
 

4) Bent u het met ons eens dat je bewoners niet kan en mag overvallen met een verhaal als het 
deze? 
Ja, maar dan moet de bewoners wel het juiste verhaal worden verteld nl, dat het hier niet gaat om 
probleemjongeren maar om jongeren die werken dan wel een opleiding volgen.  Dit is o.i. niet van 
toepassing. 
 

5) Bent u het met ons eens dat de bewoners hiermee een dictaat is opgelegd, waardoor er geen 
enkele vorm van inspraak mogelijk zal zijn? 
Er is de bewoners geen dictaat opgelegd. De bewoners zijn op de bijeenkomst geïnformeerd over het 
voornemen om een zevental jongeren die dakloos dreigen te worden voor maximaal één jaar in 
leegstaande appartementen in dit complex te huisvesten.  Nadat gebleken is dat hier een aantal 
bewoners bezwaar tegen had is er pas op de plaats gemaakt.  
 

6) Bent u het met ons eens dat je eerst zorgt dat er iets op een nette manier geregeld wordt, 
alvorens je de jongeren hierbij betrekt? 
Deze jongeren hebben, gelet op hun thuissituatie, met spoed huisvesting nodig. De oorspronkelijke 
locatie hadden ze op zeer korte termijn kunnen betrekken. Bij de tweede locatie zijn de jongeren 
betrokken om hen een kans te geven om zich te presenteren en duidelijk te maken dat het hier geen, 
zoals in de pers ten onrechte wordt gesuggereerd, probleemjongeren betreft. 
 

7) Bent u het met ons eens dat je zo niet te werk mag gaan als gemeentelijk bestuurder? 
Als bestuurder ben je ook verantwoordelijk voor de belangen, waaronder huisvesting incl. begeleiding, 
van deze jongeren. Dat is de reden geweest om in het Versterkingsplan tegen dak- en thuisloosheid 
ook dit deelproject voor jongeren op te nemen. Hierover zijn afspraken gemaakt met het ministerie. 
Dat een voor de hand liggende oplossing door het college moest worden afgewezen is zeer 
betreurenswaardig, zeker omdat er vanuit de directe omgeving nl. de Zuidstraat, geen bezwaren 
waren.  
 

8) Bent u het met ons eens dat de menselijke maat verre van zoek is op deze manier en dat de 
bewoners en deze jongeren de dupe zijn van de manier van handelen van deze wethouder? 
Nee. Het is wel te betreuren dat de huisvesting langer op zich laat wachten dan beoogd, en dat de 
jongeren in de pers ten onrechte als overlastgevende probleemjongeren zijn afgeschilderd. De 
jongeren zijn niet de dupe geworden van de manier van handelen van de wethouder maar van het, 
met name in de pers, ten onrechte geschetste beeld dat het hier om probleemjongeren zou gaan die 
overlast zouden veroorzaken. Deze stigmatisering heeft er mede voor gezorgd dat er bij de bewoners 
van het complex angst ontstond voor overlast.  
 

9) Kunt u ons vertellen wat de financiële uitgaven zijn geweest in het verhaal aan de Zuidstraat en 
ons dit schriftelijk doen toekomen?  
De kosten voor de Zuidstraat bedragen € 63.032,--. 

 
 
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 22 maart 2022. 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 
 
  


